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Kære Sandra

Håber at du vil være med til at få belyst sagen

Jeg skrev til dig tidligere i et åbent brev (vedlagt) om mine oplevelser fra et møde med dig
hos Danske Filminstruktører, som jeg syntes var modbydeligt. Jeg har ikke fået svar tilbage
på mit brev, du behøver ikke at svare, det er helt op til dig.

Hvis du vælger at svare, vil jeg høre om du kan fortælle mig, hvem der bestemmer, hvem der
kommer på den sorte liste? Kan det ske udelukkende, fordi man fortæller, at man er blevet
krænket? På det sidste møde fortalte jeres jurist, Lars Krag, at du havde talt med DR om
sagen, uden at vi vidste det. Hvem talte du med hos DR?

Dette er naturligvis en lille sidebemærkning i forhold til den store sag, hvor jeg oplever, at jeg
er blevet snydt for flere millioner kroner af Claus Ladegaard, Thomas Heurlin, Anders Riis
Hansen og Mette Hoffman Meyer. Det er naturligvis min oplevelse. Du kan læse forløbet i
første brev til DR's generaldirektør, Maria Rørbye Rønn. Var der tale om et tyveri?

Du kan finde alle mine breve til bl.a. DR's generaldirektør, Direktør for Filminstituttet, Claus
Ladegaard, og Direktøren for Kriminalforsorgen, Ina Eliasen, på hjemmesiden
https://resocialiseringellertyveri.com

Håber at høre fra dig.

Mvh
David Peter Fox
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